
Z á p i s n i c a 

Z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Skrabskom 

konaného dňa 01.03. 2024 

 

Prítomní : Emil Rybnický  

Poslanci OZ : Ladislav Balog, Mgr. Henrieta Fečová, Ing., Mgr. Ľuboš Čorej, Jozef Kroka, Miroslav   

Vavrek 

Neprítomní: Ján Eštok – PN 

         Ing. Peter Gajdoš, Ján Eštok – ospravedlnení  

Ostatní prítomní : Lukáš Sukovský – hosť, PhDr. Kamil Fečko, členovia DHZ Skrabské 

Program zasadnutia 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
4. Voľba členov návrhovej komisie 
5. Predstavenie a súhlas so zapojením sa do národného  projektu Asistencia obciam 

s prítomnosťou MRK pri usporiadaní právnych vzťahov k pozemkom pod osídleniami.  
6. Obec sa zaväzuje poskytnúť súčinnosť pri výkone aktivít Projektu priamo v obci 
7. Kontrola prijatých uznesení 
8. Schválenie zámeru výstavby Multifunkčného ihriska 
9. Schválenie finančných prostriedkov  na opravu výtlkov  
10. Schválenie zmeny prečíslenia budovy ZŠ zo súpisného čísla 77 na súpisné  

číslo 153. 

11. Schválenie zámeru kúpy alebo prenájmu pozemkov na zberný dvor a ČOV 
12. Schválenie zámeru riešenia kanalizácie v obci. 
13. Schválenie spolufinancovania, riešenia havarijného stavu ZŠ a MŠ 
14. Rôzne 
15. Diskusia 
16. Záver 

Rokovanie:  

K bodu 1 

             Starosta obce o 17:00 privítal všetkých prítomných na 12. zasadnutí OZ. Ospravedlnil 

neprítomnosť poslancov a skonštatoval uznášania schopnosť OZ.  

K Bodu 2 

Starosta predložil návrh programu zasadnutia OZ. OZ schvaľuje program zasadnutia OZ 

predložení starostom obce. 

Hlasovanie: 

Za: 5 (Ladislav Balog, Mgr. Henrieta Fečová, Ing., Mgr. Ľuboš Čorej, Jozef Kroka, Miroslav Vavrek). 

Proti: 0, Zdržal sa: 0,  

Neprítomní: Ján Eštok, Ing. Peter Gajdoš 

Schválené 



 

K bodu 3 

Starosta obce určil za zapisovateľa Ing. Jozefa Ungradyho. 

Starosta navrhol za overovateľov zápisnice p. Ladislava Baloga a p. Jozefa Kroku. 

Hlasovanie: 

Za: 5 (Ladislav Balog, Mgr. Henrieta Fečová, Ing., Mgr. Ľuboš Čorej, Jozef Kroka, Miroslav Vavrek). 

Proti: 0, Zdržal sa: 0,  

Neprítomní: Ján Eštok, Ing. Peter Gajdoš 

Schválené 

 

K bodu 4 

Starosta navrhol do návrhovej komisie p. Mgr. Henrietu Fečovú a p. Mgr. Ing. Ľuboš Čorej. 

Hlasovanie: 

Za: 5 (Ladislav Balog, Mgr. Henrieta Fečová, Ing., Mgr. Ľuboš Čorej, Jozef Kroka, Miroslav Vavrek). 

Proti: 0, Zdržal sa: 0,  

Neprítomní: Ján Eštok, Ing. Peter Gajdoš 

Schválené 

 

K bodu 5 

Starosta privítal a predstavil p. PhDr. Kamila Fečka, regionálneho koordinátora aktivít 

vysporiadania v rámci Národného projektu: Asistencia obciam s prítomnosťou marginalizovaných 

rómskych komunít pri usporiadaní právnych vzťahov k pozemkom pod osídleniami. P. Fečko 

predstavil Národný projekt cez Úrad splnomocnenca vlády pre rómske komunity, ktorý nadväzuje 

na Národný projekt Rozvojové tímy I, do ktorého sa zapojila obec Skrabské. Predniesol pohľad 

komplexný pohľad na vyriešenie situácie MRK a vysporiadanie pod obydliami MRK nielen na 

pozemkoch obce. Právnym vysporiadaním pozemkov by sa pre obyvateľov MRK uvoľnila cesta 

k napojeniu sa na siete: plyn, voda, kanalizácia, bez čoho sa nedá pohnúť so situáciou MRK. 

Projekt poskytuje možnostiach poskytnutia geodetických, právnych, súdnoznaleckých  

a poradenských služieb pri predaji, prenájme alebo zámene pozemkov pod osídleniami MRK 

prípadne pri vysporiadaní susedných pozemkov a zároveň poskytnutie poradenstva pri práci 

s obyvateľmi MRK. P. Fečko rozobral situáciu s pozemkami vedľa osídlení MRK. Predstavil budúcu 

výzvu na malé pozemkové úpravy z dopytovo orientovaného projektu. Na základe týchto 

jednoduchých pozemkových úprav by sa obec mohla stať majiteľom pozemkov a riešiť situáciu 

s MRK. Obec by sa stala majiteľom pozemkov na základe kúpy, prípade výmeny pozemku so 

Slovenským pozemkovým fondom, kde by sa ponúkol adekvátny pozemok majiteľom na výmenu. 

Z diskusie vznikla otázka na likvidáciu nelegálnych skládok na parcelách vedľa MRK. P. Fečko 

odprezentoval projekt, kvôli vyjadreniu súhlasu s postupom prác pri činnosti s vysporiadaním 

pozemkov. Starosta podal informáciu o predbežnom súhlase majiteľa pozemku p. Baziľáka pod 

osadou.  



Hlasovanie: 

Za: 5 (Ladislav Balog, Mgr. Henrieta Fečová, Ing., Mgr. Ľuboš Čorej, Jozef Kroka, Miroslav Vavrek). 

Proti: 0, Zdržal sa: 0,  

Neprítomní: Ján Eštok, Ing. Peter Gajdoš 

K bodu 6 

Hlasovanie ohľadom Udelenia súhlasu a zaviazania sa obce poskytnúť súčinnosť pri výkone aktivít 

Projektu priamo v obci Skrabské 

Hlasovanie:  

Za: 5 (Ladislav Balog, Mgr. Henrieta Fečová, Ing., Mgr. Ľuboš Čorej, Jozef Kroka, Miroslav Vavrek). 

Proti: 0, Zdržal sa: 0,  

Neprítomní: Ján Eštok, Ing. Peter Gajdoš 

Schválené 

 

K bodu 7 

Starosta informoval prítomných o vypracovaní kroniky obce.  Nachádza sa v kancelárii starostu 

obce. Kronika bude iba na obecnom úrade. Nebude možné ju zapožičať na preštudovanie mimo 

úradu. Pozdal informáciu o poslednom zápise z obdobia predchádzajúcich rokov.  

K bodu 8 

Starosta informoval o pripravovaných výzvach z Ministerstva športu a cestovného ruchu na 

výstavbu multifunkčných ihrísk aj o potrebe súhlasu s prípravou potrebnej dokumentácie 

k žiadosti o finančné prostriedky na účel výstavby multifunkčného ihriska pri obecnom úrade. 

Starosta argumentoval, že mimo Petkoviec a Skrabského v okolí našej obce všetky obce 

multifunkčné ihriská majú. Prebehla diskusia ohľadom veľkosti ihriska a možnosti športov na ňom 

realizovaných. Z diskusie vyvstala otázka ohľadom dozoru nad ihriskom a jeho používaním 

Hlasovanie:  

Za: 5 (Ladislav Balog, Mgr. Henrieta Fečová, Ing., Mgr. Ľuboš Čorej, Jozef Kroka, Miroslav Vavrek). 

Proti: 0, Zdržal sa: 0,  

Neprítomní: Ján Eštok, Ing. Peter Gajdoš 

Schválené 

 

K bodu 9 

Starosta informoval poslancov OZ o príprave opravy výtlkov v uliciach obce, ktoré obec spravuje. 

O znížení výdavkov svojpomocným vyrezaním výtlkov s bezodplatne zapožičanou rezačkou 

asfaltu. Zároveň požiadal poslancov o schválenie výslednej ceny opravy vo výške približne vo 

výške cca 2000,- Eur na základe cenovej ponuky ktorú podala firma ASFASLTER. Výsledná cena 

bude závisieť od množstva použitého asfaltu do výrezov. Poslanci poukázali aj na výtlky v okolí 

vodovodných prípojok, ktoré by bolo treba tiež vyspraviť. Starosta informoval, že v prípade 

použitia prostriedkov z dotácií nebude možné robiť kanalizáciu z dôvodu udržateľnosti 



predchádzajúceho projektu. Zároveň starosta informoval o plánovanej oprave výtlkov mimo 

úsekov ciest, ktoré nie sú v správe obce.  

  

Hlasovanie:  

Za: 5 (Ladislav Balog, Mgr. Henrieta Fečová, Ing., Mgr. Ľuboš Čorej, Jozef Kroka, Miroslav Vavrek). 

Proti: 0, Zdržal sa: 0,  

Neprítomní: Ján Eštok, Ing. Peter Gajdoš 

Schválené 

 

K bodu 10 

Starosta informoval poslancov o evidencii školy v štátnych školských registroch, kde je ešte stále 

vedená pod súpisným číslom 77.  Pritom je už veľa rokov presťahovaná do budovy MŠ na 

súpisnom čísle 153. Na základe toho je nemožné žiadať o finančné prostriedky na modernizáciu 

alebo rekonštrukciu školských priestorov. Preto požiadal poslancov o odsúhlasenie zmeny 

súpisného čísla Základnej školy zo súpisného čísla 77 na číslo 153. 

Hlasovanie:  

Za: 5 (Ladislav Balog, Mgr. Henrieta Fečová, Ing., Mgr. Ľuboš Čorej, Jozef Kroka, Miroslav Vavrek). 

Proti: 0, Zdržal sa: 0,  

Neprítomní: Ján Eštok, Ing. Peter Gajdoš 

Schválené 

 

K bodu 11 

Starosta informoval o jednaní s p. Ocilkom, ktorý ponúkol obci areál svojej firmy na odpredaj, 

poprípade na prenájom Po prípadnom kúpení daného areálu by sa dal daný priestor použiť na 

budúcu ČOV a zberný dvor. Pán Ocilka má vypracovaný znalecký posudok na cenu daného areálu 

vo výške 130 000,- Eur. Podotkol, že daný posudok je z obdobia keď kupoval daný areál a že chce 

predať za túto sumu. Starosta informoval prítomných o rôznych variantoch riešenia budúcej ČOV.   

Starosta informoval o ďalšom variante umiestnenia zberného dvora v areáli bývalého 

hospodárskeho družstva roľníckeho družstva.  

 

Zastupiteľstvo berie na vedomie 

 

K bodu 12 

Starosta informoval prítomných ohľadom predpokladaného trasovania kanalizácie po obci 

napojenia, prechody a podobne, ktoré vychádza zo štúdie starého návrhu kanalizácie. Starosta 

požiadal poslancov o schválenie zámeru prípravy riešenia kanalizácie v obci Skrabské. Predmetné 

hlasovanie odôvodnil prípravou podkladov k verejnému obstarávaniu na vytvorenie projektovej 

dokumentácie. Prebehla diskusia ohľadom oslovenia projektantov, ktorí môžu projektovať vodo-

dopravné stavby. Predpoklad potreby finančných prostriedkov na projektovú dokumentáciu vo 



výške 30000,- Eur. Oboznámil prítomných ohľadom možnosti refundácie cez projekty z Úradu 

splnomocnenca vlády pre rómske komunity. Poslanec Jozef Kroka sa informoval o trasovaní 

kanalizácie v ulici pri cintoríne.  

Hlasovanie:  

Za: 5 (Ladislav Balog, Mgr. Henrieta Fečová, Ing., Mgr. Ľuboš Čorej, Jozef Kroka, Miroslav Vavrek). 

Proti: 0, Zdržal sa: 0,  

Neprítomní: Ján Eštok, Ing. Peter Gajdoš 

Schválené 

 

K bodu 13 

Starosta informoval prítomných ohľadom financovania riešenia havaríjneho stavu v budove ZŠ 

a MŠ. O potreba rozdelenia projektu na opravu havarijneho stavu na vodu a kúrenie. Nedajú sa 

žiadať prostriedky na rekonštrukciu kúrenia a rozvodov vody a odpadov vzhľadom na rozdelenie 

financovania základných a materských škôl. Rekonštrukcia pripadajúca na časť budovy kde je 

materská škola bude musieť byť financovaná z prostriedkov obce. Starosta informoval že 

z celkovej predpokadanej sumy cca 100000,- Eur by musela cca 28000,- eur financovať obec. 

Starosta informoval o vykonaných opravách v budove školy (sanačná omietka, protipliesnová 

farba, odvodnenie pozemku zvodom okapových rúr atď). Na odstránenie havaríjneho stavu 

kotolne ZŠ sú predpokladané nevyhnuté náklady na odstránenie stavu : 53476,- Eur s tým, že 

spolufinancovanie obce kúrenia 12976,- Eur. Objem finančných prostriedkov od štátu cca 40500,- 

Eur čo sa týka kúrenia. Čo sa týka odstránenia havaríjneho stavu rozvodov vody a sociálnych 

zariadení sú predpokladané nevyhnutné náklady na odstránenie havaríjneho stavu je 53480,- Eur 

a objem finančných prostriedkov z obce 15163 Eur, objem finančných prostriedkov od štátu je 

38316,- Eur.  

 

Hlasovanie:  

Za: 5 (Ladislav Balog, Ing., Mgr. Ľuboš Čorej, Jozef Kroka, Miroslav Vavrek). Proti:0, Zdržal sa: 1 

(Mgr. Henrieta Fečová ),  

Neprítomní: Ján Eštok, Ing. Peter Gajdoš 

Schválené 

 

K bodu 14 

Starosta informoval poslancov o pridelení finančných prostriedkov z výjazdového rokovania 

vlády na vybavenie a rekonštrukciu školskej jedálne.  Vo výške 12.000,- Eur.  

Na obecný úrad prišla žiadosť od p. Michala Trebuňáka na orezanie stromov na miestnom 

cintoríne zároveň požiadavka na pokosenie cintorína. Starosta vyzval poslancov aby sa zúčastnili 

brigády za týmto účelom. P. Jozef Kroka vyzval starostu na rezanie stromu v blízkosti cintorína. 

Starosta informoval poslanca, že daný strom je na pozemku, ktorý nie je majetkom obce teda 

obec nemá dosah na rezanie stromu. Starosta pozval všetkých na brigádu pri kosení a úprave 

stromov na cintoríne. 

Starosta informoval prítomných o zámere rozmiestnenia veľkokapacitných kontajnerov  po obci 

pre zber nadrozmerných odpadov, ktoré sa nedajú umiestniť v 110 litrových zberných 

nádobách. P. Lukáš Sukovský vzniesol námietku na neporiadok pri kontajneroch. Po plodnej 

diskusii bol uistený, že prípadný neporiadok bude uprataný v réžii obce. Poslanci vzniesli 



požiadavku na umožnenie zberu 2 smetných 110 litrových nádob pre domy ktoré sú obývané 

nad 4 ľudí.  

Starosta informoval o priebehu výberového konania na stavebný dozor pri stavbe rekonštrukcia 

starej ZŠ. Uchádzač s najnižšou cenovou ponukou vo výške 8300,- Eur. Starosta informoval 

o výške predpokladanej požadovanej sumy na rekonštrukciu ZŠ v hodnote v projekte 681051,22 

Eur. V pláne je zapojiť sa do projektov zo štrukturálnych fondov EU.  Ďalej starosta informoval 

o priebehu výberového konania formou prieskumu trhu na Energetický certifikát na danú 

budovu. Predrealizačný certifikát bude v hodnote 1440,- Eur. Porealizačný certifikát bude stáť 

tiež 1440,- Eur. Certifikáty bude robiť firma ENAU s.r.o. 

Starosta informoval o kontrole z Odboru životného prostredia Okresného úradu. Ohľadom 

čiernej skládky, na základe žiadosti o predlženie termínu odstránenia danej skládky do konca 

roka 2026.  

Prítomní zástupcovia DHZ Skrabské požiadali obecné zastupiteľstvo ohľadom opravy čerpadla 

kde čiastková oprava by stála 500,- Eur ale bola by potrebná väčšia oprava v hodnote 1000,- 

Eur. 

Hlasovanie:  

Za: 5 (Ladislav Balog, Mgr. Henrieta Fečová, Ing., Mgr. Ľuboš Čorej, Jozef Kroka, Miroslav Vavrek). 

Proti: 0, Zdržal sa: 0,  

Neprítomní: Ján Eštok, Ing. Peter Gajdoš 

Schválené 

Starosta informoval prítomných o príprave kultúrnej akcie pri príležitosti Dňa detí. Požiadal 

prítomných členov DHZ o pomoc pri jeho organizácii. Obec vo svojej réžii upraví ihrisko pri 

obecnom úrade ako predprípravu na deň detí.  

Poslanec p. Vavrek otvoril otázku dvoch zberných nádob pre rodinný dom.  

 

 

K bodu 15 

Prítomní členovia DHZ požiadali starostu o vydanie materiálu DHZ, ktorý sa nachádza v sklade 

CO. Vzniesli požiadavku na nákup materiálu na výrobu vitrín a výklenkov. Poslanci navrhli 

pridelenie 1000 Eur na prevádzkové činnosti DHZ.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



UZNESENIE 
z 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Skrabské 

zo dňa 1.3.2024 
 

Uznesenie č. 91/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Skrabskom  
A. schvaľuje  
program zasadnutia obecného zastupiteľstva predložený starostom obce  
B. určuje  
za zapisovateľa p. Ing. Ungradyho Jozefa - pracovníka OcÚ  
C. schvaľuje  
1. overovateľov zápisnice - poslancov Kroku Jozefa a Ladislava Baloga  
2. členov návrhovej komisie - poslancov Mgr. Henrietu Fečovú a Ing. Mgr. Čoreja Ľuboša  
Za: 5 (Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Mgr. Fečová Henrieta, Kroka Jozef, Vavrek 
Miroslav), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Ing. Gajdoš Peter, Eštok Ján) 
 

Uznesenie č. 92/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Skrabskom  
berie na vedomie  
informácie p. PhDr. Fečka Kamila o NP Asistencia obciam s prítomnosťou MRK pri usporiadaní 
právnych vzťahov k pozemkom pod osídleniami  
schvaľuje  
poskytnutie súčinnosti pri výkone aktivít NP Asistencia obciam s prítomnosťou MRK pri 
usporiadaní právnych vzťahov k pozemkom pod osídleniami priamo v obci  
Za: 5 (Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Mgr. Fečová Henrieta, Kroka Jozef, Vavrek 
Miroslav), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Eštok Ján, Ing. Gajdoš Peter)  
 
 

Uznesenie č. 93/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Skrabskom  
A. schvaľuje  
Zámer výstavby multifunkčného ihriska v obci Skrabské  
Za: 5 (Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Mgr. Fečová Henrieta, Kroka Jozef, Vavrek 
Miroslav)  
Proti: 0, Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 (Eštok Ján, Ing. Gajdoš Peter)  
 

Uznesenie č. 94/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Skrabskom  
schvaľuje  
finančné prostriedky na nevyhnutnú opravu výtlkov na miestnych komunikáciách v obci vo 
výške 2 000 €  
Za: 5 (Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Mgr. Fečová Henrieta, Kroka Jozef, Vavrek 
Miroslav), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Eštok Ján, Ing. Gajdoš Peter)  
 

Uznesenie č. 95/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Skrabskom  
Schvaľuje  
Zmenu súpisného čísla 77, pod ktorým je vedená Základná škola v Skrabskom, na súpisné číslo 
153, kde je sídlo školy  
Za: 5 (Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Mgr. Fečová Henrieta, Kroka Jozef, Vavrek 
Miroslav), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Eštok Ján, Ing. Gajdoš Peter)  



 
Uznesenie č. 96/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Skrabskom  
Berie na vedomie  
Zámer obce o kúpu, resp. prenájom pozemkov na zberný dvor a ČOV  
Za: 5 (Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Mgr. Fečová Henrieta, Kroka Jozef, Vavrek 
Miroslav), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Eštok Ján, Ing. Gajdoš Peter)  
 

Uznesenie č. 97/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Skrabskom  
Schvaľuje  
Zámer riešenia kanalizácie v obci Skrabské  
Za: 5 (Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Mgr. Fečová Henrieta, Kroka Jozef, Vavrek 
Miroslav), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Eštok Ján, Ing. Gajdoš Peter)  
 

Uznesenie č. 98/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Skrabskom  
Schvaľuje  
Spolufinancovanie obce pri riešení havarijného stavu budovy ZŠ a MŠ v Skrabskom  
Za: 5 (Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Mgr. Fečová Henrieta, Kroka Jozef, Vavrek 
Miroslav), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Eštok Ján, Ing. Gajdoš Peter)  
 

Uznesenie č. 99/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Skrabskom  
Berie na vedomie  
informácie starostu obce z výjazdového zasadnutia vlády v okrese Vranov nad Topľou a 
poskytnutí príspevku 12 000 € obci Skrabské na vybavenie školskej kuchyne  

informácie starostu obce o výrube 7 stromov (smrekov) na obecnom cintoríne na základe 
povolenia odboru ŽP vo Vranove nad Topľou  

žiadosť občana p. Trebuňaka Michala st. o zrezanie, prípadné orezanie lipy malolistej na 
miestnom cintoríne  

žiadosť občanov o 2 smetné nádoby s objemom 110 l pri počte nad 4 obyvateľov žijúcich v 
domácnosti  

informáciu starostu obce o rozmiestnení 3 veľkokapacitných kontajnerov v obci počas mesiaca 
marec  
 
Za: 5 (Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Mgr. Fečová Henrieta, Kroka Jozef, Vavrek 
Miroslav), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Eštok Ján, Ing. Gajdoš Peter)  
 

Uznesenie č. 100/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Skrabskom  
Berie na vedomie  
 
Žiadosť výboru DHZ Skrabské o poskytnutie finančného príspevku na opravu čerpadla  
Schvaľuje  
 
Poskytnutie príspevku 1 000 € na opravu čerpadla DHZ Skrabské  
Za: 5 (Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Mgr. Fečová Henrieta, Kroka Jozef, Vavrek 
Miroslav), Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomní: 2 (Eštok Ján, Ing. Gajdoš Peter)  



Emil Rybnický  
starosta obce Skrabské  
Uznesenie č. 101/2024  
Obecné zastupiteľstvo v Skrabskom  
Žiada  
O ukončenie nevýhodnej zmluvy na prenájom kopírovacích strojov a kopírovanie s firmami 
DD21, s.r.o. a Xerox Limited  
Za: 5 (Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Mgr. Fečová Henrieta, Kroka Jozef,Vavrek Miroslav)  
Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 

 

 

 

 

         Emil Rybnický 

         Starosta obce 

 

Overovatelia: Ladislav Balog 

  Jozef Kroka 

   

 

Zapísal: Ing. Jozef Ungrady 


